
طرح احداث چهارخطه گچساران به خیرآباد، 12درصد 
پیشرفت فیزیكی دارد
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لارستان
فرماندار ویژه لارستان در دیدار رئیس و کارکنان بنیاد مسکن شهرستان:

کارها و برنامه هایمان بایستی شفاف 
باشد و هیچ پنهان کاری نکنیم

فرماندار ویژه لارستان در دیدار رئیس و كاركنان  استاندار و  معاون 
بایستی شفاف  هایمان  برنامه  و  بنیاد مسكن شهرستان، گفت: كارها 

باشد و هیچ پنهان كاری نكنیم.

دهه  لارستان،بمناسبت  ویژه  فرمانداری  عمومی  روابط  گزارش  به 
انقلاب  مسكن  بنیاد  تاسیس  وسالروز  امام)ره(  100حضرت  حساب 
اسلامی،رئیس و جمعی از كاركنان بنیاد مسكن لارستان با علی اكبر 
نجیب زاده معاون استاندار وفرماندار ویژه لارستان در محل فرمانداری، 

دیدار و گفت وگو نمودند. 
  در این دیدار، علی اكبر نجیب زاده در سخنانی، خدمات شایسته بنیاد 
مسكن انقلاب اسلامی را ارج نهاد وافزود: اكثر خدمات بنیاد مسكن 
برای  كوشش  و  تلاش  بایست  می  لذا  پذیرد؛  می  انجام  روستاها  در 
و  بیشتر  مناطق محروم  بخصوص  به روستاییان عزیز،  خدمات رسانی 

بیشتر شود تا باعث رضایتمندی مردم روستا گردد. 
ادارات شهرستان  به روسا و كارمندان  فرماندار ویژه لارستان خطاب 
اظهار داشت: مردمی كه از روستاها به ادارات می آیند می بایست در 
سریع ترین زمان ممكن كارشان حل شود و نباید آنها را  به این طرف 

و آن طرف پاس داد.
  وی ادامه داد: كارها  و برنامه های همه ما بایستی شفاف باشد، هیچ 

پنهان كاری نكنیم و این سفارش ائمه معصومین )ع(است.
نجیب زاده، ادامه داد: همه را به یک چشم نگاه كنید و كار  غنی و 
فقیر را انجام دهید ، اما به مستضعفین و نیازمندان جامعه بیشتر رسیدگی 
كنید، بخصوص در امر مسكن سازی یار و یاور افراد فاقد منزل باشید 
كه اگر به مشكلات مردم روستاها رسیدگی كنید، قطعا خداوند دست 

شما را می گیرد.
فرماندار ویژه لارستان در پایان، بیان كرد: در راستای اهداف و وظایف 
قانونی این نهاد با نظارت كامل مهندسین بر كلیه فعالیتهای فیزیكی در 
امر احداث ابنیه روستایی اقدام نمایید و طرح هایی كه در روستاه ها 
اجرا می كنید، بخصوص طرح هادی حتما از نظر فنی و مهندسی نظارت 
كامل شود تا بعد ها این پروژه ها دچار مشكل نشود و برای روستاییان  
عزیز مشكلی بوجود نیاید؛چرا كه امروزه همه تحصیلكرده اند و افراد 

جامعه درست و غلط را از هم تشخیص می دهند. 

فسا
تقدیر از خدام و دست اندرکاران طرح 

 آرامش بهاری در 
حرم مطهر امامزاده اسماعیل)ع(

رئیس اداره اوقاف و امور خیریه فسا، بیان كرد: خدام و دست اندركاران 
اسماعیل)ع(  امامزاده  مطهر  حرم  در  بهاری  آرامش  نوروزی  طرح 

شهرستان فسا، مورد تجلیل و تقدیر قرار گرفتند.
حسن محبی طی مراسمی، اظهار داشت: خدام و دست اندركاران آستان 
تمام  قبل  های  سال  همچون  نیز  امسال  اسماعیل)ع(  امامزاده  مقدس 

تلاش خود را برای رفاه حال زائران و مسافران نوروزی كرده اند.
بسیار  زائران  به  رسانی  خدمت  مطهر  حرم  این  در  اینكه  بیان  با  وی 
خوب انجام شده است، گفت: خدمات مختلفی از جمله ایستگاه صلواتی، 
برگزاری نماز جماعت، اسكان مسافران، ایستگاه مشاوره و.... در این 

بقعه متبركه ارائه شد.
متنوع  ارائه خدمات  داد:  ادامه  فسا  خیریه  امور  و  اوقاف  اداره  رئیس 
فصلی  بازارچه  اندازی  راه  و  بلوتوث،   ،wifi اینترنت  جمله  از  رایگان 
جهت تامین مایحتاج زائران، از دیگر تمهیداتی بود كه از سوی هیئت 
امامزاده اسماعیل)ع( جهت رفاه حال مهمانان و  امنای آستان مقدس 

مسافران در نظر گرفته شد.
دیدار دو نماینده مجلس دهم با مدیر عامل جمعیت هلال احمر فارس:

 درخواست برای احداث پایگاه 
امداد جاده ای در مناطق سورمق آباده 

و امامزاده اسماعیل)ع( فسا
نمایندگان مردم شهرستان های فسا، آباده، خرم بید و بوانات در مجلس 
دهم شورای اسلامی در دیدارهای جداگانه ای با مدیر عامل جمعیت 
امدادی  های  نیازمندی  مهمترین  درباره  فارس،  استان  احمر  هلال 

حوزه های انتخابیه خود گفت وگو كردند.
نماینده  فارس،  استان  احمر  هلال  جمعیت  عمومی  روابط  گزارش  به 
به  اشاره  با  دیدار  این  در  اسلامی  شورای  دهم  مجلس  در  فسا  مردم 
، گفت:  توانمندی های ویژه شیر و خورشید سرخ سابق  و  امكانات 
جمعیت هلال احمر بعد از انقلاب اسلامی، رشد قابل توجهی در تمامی 

حوزه های ماموریتی و خدمتی خود داشته است.
دكتر محمد جواد جمالی با ابراز رضایت از خدمات جمعیت هلال احمر 
در محورهای مواصلاتی كشور و اقدامات فرهنگی و پیشگیرانه سازمان 
كاهش  كرد:  اظهار  ترافیكی،  حوادث  كاهش  راستای  در  جوانان 
چشمگیر تصادفات و تلفات، مرهون نقش آفرینی موثر دستگاه های 

ارتقای فرهنگ صحیح  احمر و  از جمله جمعیت هلال  خدمت رسان 
رانندگی است.

حوزه  امدادی  نیازمندی  به  خود  سخنان  از  دیگری  بخش  در  جمالی 
انتخابیه خود، اشاره و بیان كرد: در حال حاضر پایگاه امداد و نجات 
بین شهری جلیان، پوشش امدادی حوادث محور مواصلاتی فسا – داراب 
را بر عهده دارد؛ ولی به نظر می رسد احداث یک پایگاه امداد جاده ای 

جدید در مجاور امامزاده اسماعیل)ع( فسا ضرورت دارد.
وی یادآور شد: در صورت انجام امور اولیه و آغاز به كار احداث این 
پایگاه از سوی جمعیت هلال احمر، متعهد می شویم مشاركت خیرین 
منابع مالی  از  این پروژه جلب نموده و بخشی  برای تكمیل  محلی را 

شهرستان را به همین منظور اختصاص دهیم.
نماینده فعلی و آتی مردم شهرستان های آباده، خرم بید و بوانات در 
مجلس شورای اسلامی نیز در دیدار با مدیر عامل جمعیت هلال احمر 
منطقه  در  ای  جاده  امداد  پایگاه  احداث  ضرورت  بر  فارس،  استان 

سورمق آباده تاكید كرد.
دكتر رحیم زارع، گفت: حجم تردد در محورهای شمال استان به ویژه 
در منطقه سورمق، نیاز مضاعفی را برای احداث پایگاه امداد جاده ای و 
پوشش حوادث ترافیكی توسط جمعیت هلال احمر ایجاد نموده است.

زارع قول مساعد داد كه با همراهی فرماندار آباده، مبلغ 3 میلیارد ریال 
از ماده 180 را برای احداث پایگاه امداد جاده ای جمعیت هلال احمر 

در منطقه سورمق این شهرستان اختصاص دهد.
جمعیت  مستقل  شعبه  تاسیس  درخواست  دوباره  طرح  ضمن  وی 
هلال احمر در شهرستان بوانات، خواستار حضور پزشكان داوطلب این 
خدمات  ارائه  و  خود  انتخابیه  های  حوزه  محروم  مناطق  در  جمعیت 

ویزیت رایگان به بیماران نیازمند شد.
فرماندار آباده نیز در این دیدار بر استقرار بالگرد جمعیت هلال احمر 
فارس به صورت شبانه روزی در این شهرستان و در ایامی مانند سالگرد 

ارتحال حضرت امام)ره(، عید نوروز و ... تاكید كرد.
با  دیدارها  این  در  نیز  فارس  استان  احمر  هلال  جمعیت  عامل  مدیر 
احمر  هلال  جمعیت  گفت:  استان،  جمعیت  نوروزی  خدمات  تشریح 
و  داوطلبانه  خدمات  مانند  ای  بشردوستانه  اقدامات  و  ها  فعالیت  در 
و  محوری  نقش   ... و  همگانی  آموزش  نجات،  و  امداد  عام المنفعه، 

اساسی دارد. 
فیض اله جعفری با بیان اینكه در صورت تامین اعتبار و صدور مجوز، 
احداث پایگاه های امداد جاده ای در محورهای حادثه خیز  در دستور 
كار قرار می گیرد، اظهار كرد: از نمایندگان مجلس شورای اسلامی 
انتظار داریم جمعیت هلال احمر را متفاوت تر از سایر دستگاه های 
اجرایی، لحاظ نمایند و برای افزایش اعتبارات سالانه این جمعیت به 

عنوان یک نهاد مردمی و خدمات رسان، تلاش كنند.
احداث  منظور  به  اقدامات كارشناسی  و  واقعی  نیاز سنجی  بر  جعفری 

پایگاه امداد جاده ای جدید در استان فارس، تاكید كرد.

کوار
پایان عملیات حفر چاه جدید روستاي 

قصر احمد در آبفای روستایی کوار
شهرستان  روستایي  فاضلاب  و  آب  امور  عمومي  روابط  گزارش  به 

كوار، عملیات حفر چاه جدید روستاي قصر احمد به پایان رسید.
مهندس محمدي كیش مدیر امور آبفای روستایي این شهرستان، اظهار 
داشت : چاه جدید روستاي قصر احمد به عمق 268 متر با اعتباري بالغ 
بر3000ملیون ریال و لوله گذاري جداره چاه به پایان رسید؛ همچنین 
عملیات پمپاژ آن كه داراي 12لیتر آبدهي در ثانیه مي باشد، صورت 

پذیرفت.
 وي افزود : چاه قبلي روستا از نوع آبرفتي بوده و باتوجه به فصول گرم 
سال ،خشكسالیهاي اخیر و جمعیت روستا،  این چاه قادر به پاسخگویي 
نیاز مشتركین نبوده است كه ان شاء الله با در مدار قراردادن این چاه 

جدید، كمبود آب روستاي مذكور مرتفع خواهد شد. 

قیرو کارزین
دیدار صمیمی شهردار قیر با مردم و 

مسئولان شهرستان
به منظور استفاده از نقطه نظرات مسئولان و شهروندان، منصور صالحی 
و  ها  كودک  مهد  مدارس،  نهادها،  ادارات،  مسئولین  با  قیر  شهردار 
خانواده كارگران و شهروندان بی بضاعت در سطح شهر طی برنامه ای 

دیدار نمود.

در اولین دیدار با فرماندار قیرو كارزین و معاونت وی، صالحی ضمن 
عرض خسته نباشید و تقدیر و تشكر از زحمات مسئولین بعنوان نماینده 

شهروندان، به تبادل تجربیات و دریافت راهنمایی و پیشنهادها و توجه 
به انتقادات سازنده احتمالی از سوی مسئولین به منظور رفع معضلات و 

مشكلات شهری در سایه تعامل پرداخت.
آنگاه شهردار قیر طی سخنانی، اظهار داشت: ما خود را متعهد به اجرای 
آن بخش از پیشنهادهایی می نماییم كه  برای شهرداری قابل اجرا باشد 
و با توجه به توان مالی شهرداری پس از تصویب و هماهنگی شورای 
اسلامی نسبت به آن اقدام خواهیم كرد. مسئولان ادارات نیز ضمن ابراز 
مسرت و خوشآمدگویی، از خدمات شهرداری در مجالس و محافل و 

در میان مردم كوچه و بازار، سپاسگزاری كرد.

                       فراشبند
در نشست مجمع خیرین تامین سلامت فراشبند، تاکید شد:

 حضور نیکوکاران، موجب شکوفایی در 
عرصه سلامت می شود 

نخستین نشست مجمع خیرین تامین سلامت شهرستان فراشبند در سال 
95، برگزار شد.

 فرماندار فراشبند در این نشست با اشاره به فعالیت های فرمانداری در 
زمینه سلامت، گفت: با توجه به اهمیت رسیدگی به حوزه سلامت در 
دولت و نیاز مردم فراشبند، لازم است از ابتدای سال جدید، نشست های 

كاربردی در امر سلامت با مسئولان مرتبط، برگزار شود.
 »محسن پورزارعی«، افزود: با محدود بودن توانایی دولت در تامین 
سرانه های مورد نیاز حوزه سلامت، این حوزه نیازمند ورود جدی افراد 
نیكوكار و آحاد مختلف مردم است تا بتوان زیرساخت های لازم و 

امكانات موثر در این بخش را، تامین كرد.
و  رشد  موجب  را  جامعه  از  بخشی  هر  در  نیكوكار  افراد  ورود  وی 

شكوفایی آن بخش دانست.
 مدیرعامل مجمع خیرین تامین سلامت استان فارس هم در این نشست، 
دقیق  تعیین  را،  گذشته  سالیان  در  مجمع  روی  پیش  اصلی  مسایل 

نیازمندی ها و برقراری هماهنگی بین بخشی معرفی كرد.
مجمع  عظیم  دستاوردهای  به  اشاره  با  رامجردی«،  اكبر  »علی  دكتر 
در  پیشنهاد  عنوان  به  را  مواردی  فارس،  استان  تامین سلامت  خیرین 
و  آنها   های  نیت  ماندگاری  نیكوكاران،  اقدامات  تسهیل  خصوص 

تشكیل هیات امنای مراكز خیریه، ارایه داد.
وی آمادگی دانشگاه علوم پزشكی شیراز و مجمع خیرین تامین سلامت 
استان، در خصوص ارایه و تبادل تجربیات به سایر استان ها را اعلام 

كرد.
 دكتر »رامجردی«، از اقامتگاه همراه بیمار و بخش دیالیز بیمارستان 
می شود،  نیكوكار ساخته  افراد  به همت  فراشبند كه  )ع(  هادی  امام 

بازدید كرد.
مدیرعامل مجمع خیرین تامین سلامت استان در این بازدید، خواستار 
كردن  فراهم  برای  شهرستان  این  مسئولان  پیش  از  بیش  همكاری 
اجرای  در  استان  سلامت  تامین  خیرین  مشاركت  برای  زیرساخت ها 

طرح  های بهداشتی و خدماتی، شد.
در این نشست، »علیرضا فیروزی« رابط اجرایی مجمع خیرین تامین 
سلامت شهرستان فراشبند، در خصوص اقدامات انجام شده در جلب و 

جذب مشاركت های مردمی، گزارشی ارایه داد.

بهبهان
معاون بانک ملی شعبه مرکزی بهبهان 

منصوب شد
با  و  است  مردمدار  و  جدی  شایسته،  كارمندان  از  كه  اعتقاد  ابراهیم 
ارباب رجوع برخوردی در خور تحسین داشته و دارد، به سمت معاون 

بانک ملی شعبه مركزی بهبهان، انتخاب و مشغول به كار گردید.

بوشهر
در واحد بوشهر صورت گرفت:

پیوند آسمانی بیش از 130 زوج 
دانشجوی استان بوشهر 

130 زوج دانشجو در مراسمی كه به همت نهاد نمایندگی مقام معظم 
رهبری در دانشگاه آزاد اسلامی استان بوشهر در سالن آمفی تئاتر شهید 
قاسم احمدی دانشكده فنی مهندسی واحد بوشهر)عالی شهر( برگزار شد، 

پای سفره عقد نشسته و زندگی مشترک خود را آغاز كردند.

 رئیس دانشگاه آزاد اسلامی استان بوشهر در این مراسم با بیان اینكه 
از نظر اجتماعی به  ازدواج یكی از رویدادهای مهم زندگی است كه 
عنوان پیوندی باثبات و هدفمند میان زن و مرد شناخته می شود، گفت: 
»ازدواج نخستین سنگ بنای تشكیل خانواده و بالتبع، جامعه و اجتماع 
است و میزان اندیشه و تدبر در آن در میزان پیشرفت یا سقوط جامعه 

تاثیر دارد.«
دكتر یوسف قیصری ازدواج را موجب مسئولیت پذیری انسان نسبت 
در  اساسی  نقش  »ازدواج  كرد:  تشریح  و  دانست  دیگران  و  خود  به 

سالم سازی فرد و اجتماع دارد.«
دبیر هیأت امنای استان بوشهر، ادامه داد: »درجامعه ای كه دختران و 
پسران، زنان و مردان آن در آرامش، امنیت و سلامت كامل زندگی  

كنند و نیازهای روحی، فكری و جنسی، آنان را نیازارد، همه انرژی و 
استعدادهایشان صرف كار مفید و پیشرفت می  شود.«

حجت الاسلام برمایی كه به عنوان سخنران در این مراسم حضور داشت 
واحد  میهمان  كه  است  پیاپی  سال  سومین  برای  امسال  اینكه  بیان  با 
بوشهر هستم، گفت: »شركت در مراسم ازدواج دانشجویی در سرتاسر 

كشور، شیرینی و حلاوت خاصی دارد.«
میان مردم جنوب كشور وجود  نشاط خاصی  افزود: »طراوت و  وی 
دارد كه نشأت گرفته از خونگرمی و اهمیت دادن به كانون خانواده 

است.«
این كارشناس مسائل خانواده با بیان اینكه ازدواج پایان كار زوجین 
نیست، تشریح كرد: »لازمه دوام زندگی مشترک، ایجاد و حفظ نشاط 

پس از ازدواج است.«
به  شد  برگزار  زوج ها  همه  میان  كه  قرعه كشی  مراسم  در  پایان  در 
عتبات  به  سفر  هزینه  و كمک  الحسنه  قرض  وام  زوجین  از  تعدادی 

عالیات تعلق گرفت.

هرمزگان
رونق چشمگیر در بخش ترانزیت نفتي در 

مجموعه بنادر غرب استان هرمزگان
مدیر اداره بنادر و دریانوردي بندر لنگه از افزایش تخلیه و بارگیري 
كالا و رونق ترانزیت فرآورده هاي نفتي در مجموعه بنادر غرب استان 

هرمزگان طي سال گذشته، خبر داد.
 »محمود صابري« ضمن ارایه گزارشي از عملكرد 12 ماهه سال 1394 
فوق  خبر  اعلام  ضمن  هرمزگان،  غرب  دریانوردي  و  بنادر  مجموعه 
گفت: طي مدت یاد شده، بیش از 11 میلیون و 660 هزار تن كالاي 

نفتي و غیرنفتي در این بنادر، تخلیه و بارگیري شده است.
وي افزود: از این میزان، 9 میلیون و 466 هزار و 40 تن شامل انواع 
مقایسه  و  دهد  مي  تشكیل  نفتي  غیر  را كالاي  مابقي  و  نفتي  كالاي 
آماري صورت گرفته نشانگر رشد 8 درصدي جابجایي كالاهاي نفتي 

است.
استان  بنادر غرب  نفتي در  افزایش صادرات كالاهاي غیر  از  صابري 
طریق  از   94 سال  در  كالا  تن   681 و  هزار   411 گفت:  و  داد  خبر 
بندرلنگه به خارج از كشور، صادر شد كه نسبت به مدت مشابه سال 

گذشته آن، 15 درصد افزایش داشته است.
مدیر اداره بنادر و دریانوردي بندر لنگه، اضافه كرد: طي سال گذشته، 
275 هزار و 128 تن كالاي غیر نفتي به بندر تجاري لنگه وارد شد كه 

27 درصد افزایش داشته است.
وي افزود: خودروي سواري، برنج، شكر، گندم، روغن خوراكي، سویا، 
میوه و تره بار، مواد معدني، پارچه و الیاف، عمده كالاهایي است كه 
از مبدأ یا مقصد امارات عربي متحده، كشورهاي آسیای میانه و عراق 

وارد، صادر و یا ترانزیت شده است.
صابري در پایان از رشد 100 درصدي ترانزیت فرآورده هاي نفتي در 
ابوموسي  و  نظیر سیري، لاوان  منطقه غرب هرمزگان  و جزایر  بنادر 

خبر داد.

کهگیلویه وبویر احمد
طرح احداث چهارخطه گچساران به 

خیرآباد، 12درصد پیشرفت فیزیکی دارد
احداث  طرح  گفت:  بویراحمد،  و  كهگیلویه  های  راه  ساخت  مدیر   
بهبهان،  پرتردد  محور  مسیر  در  خیرآباد  به  گچساران  چهارخطه 

12درصد پیشرفت فیزیكی دارد.
نخست  قطعه  كه  پروژه  این  خصوص،افزود:  این  در  احمدی  محمد   
به طول 37 كیلومتر در  بهبهان محسوب می شود،  جاده گچساران - 

حال اجراست.
وی اظهار كرد: قطعه دوم جاده گچساران به بهبهان نیز در حال مراحل 

مناقصه است.
كرد:عملیات  تصریح  بویراحمد،  و  كهگیلویه  های  راه  مدیرساخت 
بابامیدان، 40درصد پیشرفت  از جاده گچساران -  اجرایی 18كیلومتر 

فیزیكی دارد.
بابامیدان- بزرگ  پروژه  از  بخشی  ها  طرح  كرد:این  بیان  احمدی 
گچساران- بهبهان است كه 150 كیلومتر طول دارد و در حال حاضر 

18 درصد پیشرفت فیزیكی دارد.
و  كهگیلویه  استان  در  جاده  این  از  كیلومتر   108 كرد:  اظهار  وی 
بویراحمد، 25 كیلومتر در استان فارس و 17 كیلومتر آن نیز در استان 

خوزستان قرار دارد.
وی میزان اعتبار تصویب شده برای این طرح در سال 94 را 250 میلیارد 

ریال ذكر كرد.
به گفته احمدی، هم اكنون 55 كیلومتر از این طرح در قالب دو قطعه 

در مسیر جاده بابامیدان و بهبهان در حال ساخت است.
احمدی گفت: طرح مطالعاتی اجرای 69كیلومتر دیگر از این پروژه در 

حال بازنگری است.
طرح  اجرای  برای  اعتبار  ریال  میلیارد   230 تاكنون  كرد:  بیان  وی 
بزرگراه بابامیدان -گچساران- بهبهان، هزینه شده است كه 140 میلیارد 

ریال آن در سال 93 بوده است.
احمدی تصریح كرد: این طرح كه عملیات اجرایی آن در سال 1390 
شروع شد، براساس برنامه زمان بندی باید تا سال 99 بهره برداری شود.
به  گچساران  ارتباطی  جاده  شدن  چهارخطه  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
بهبهان در كاهش تصادفات جاده ای به دلیل ترانزیتی بودن این راه 
ارتباطی افزود: با تكمیل این جاده، انقلابی در راه های ارتباطی جنوب 

كشور رخ خواهد داد.
احمدی با اشاره به محور مواصلاتی بابا میدان- گچساران و نقش مهم 
آن در كاهش ترافیک، اظهار كرد: این محوریكی از جاده های مهم 
پرترافیک جنوب كشور است كه همواره شاهد حجم زیاد تردد است. 
براساس آمار موجود در چهار سال گذشته، 96 نفردر این جاده جان 

خود را از دست داده اند.

  ادامه در پایین صفحه


